
Referat generalforsamling Højderyggens Skydecenter 

14. November 2024 

 

Valg af dirigent 

Valg af referent 

Valg af stemmetællere 

Beretning v/formanden 

Regnskab v/kasserer 

Indkomne forslag (ingen) 

Valg Ɵl bestyrelsen 

Ejstrupholm 

MarƟn Lassen (modtager valg) 

Bente Hermann (modtager valg) 

Nr. Snede 

Leif Roed Pedersen (modtager valg) 

Jens Peter Knop (modtager valg) 

Klovborg 

Bo Andersen (modtager ikke valg) 

SƟg Døssing (modtager valg) 

Sofie Hauch (modtager ikke valg) 

Valg af revisor: Bent Jensen (genvalg) 

Valg af revisor suppleant Kjeld Thomsen (genvalg) 

Dato for næste generalforsamling 

Eventuelt 

 

Jens Peter Lybker blev valgt Ɵl dirigent. 

Elna Thomsen blev valgt Ɵl referent. 

Stemmetællere Sofie Hauch og Bo Andersen. 



Jens Peter startede beretningen med arbejdsdagen, der havde været rigƟg god Ɵlslutning fra 
foreningerne.  

Der havde været fastelavnsskydning med piger fra Ejstrupholm Jagƞorening. 

De 3 lørdage havde der ikke været ret stor Ɵlslutning Ɵl, det fortsaƩe sæsonen ud. Priser på duer 
blev sat ned med 10 ører. 

Der havde været spejdere ude og rydde op, det sker ikke igen, da vi ikke kunne blive enige. 

SporƟngbanerne drillede, men vi fik dem Ɵl at køre. 

St Bededag blev fejret med varme hveder. 

Pige aŌen kom der kun 7 piger, det var for ringe. 

Afslutning med en masse præmier, og stegt flæsk med persille sovs, her var der rigƟg god 
Ɵlslutning, vi nåede op på 100 personer. 

Medhjælpedagen sammen med vilddue banen var også en god dag. 

Til Vejle amts holdskydning havde vi hold med, men ingen af dem kom med Ɵl finalen. 

Der er kastet 110.000 duer ud her i sæsonen. Der bliver ingen kanin jagt, de to vi kommer ovre ved 
er holdt. 

Jens Peter Lybker fortalte fra riffelbanen, der var god plads i juni måned. Der havde været aĬoldt 
riffelprøver på banen, det var ellers nogle år siden.  

Beretningen blev godkendt. 

Bente Hermann gennemgik regnskabet, det blev godkendt. 

 

De der var på valg fra Ejstrupholm blev genvalgt. 

Fra Nr. Snede blev også genvalgt. 

Der blev valgt to nye fra Klovborg, Bo ønskede ikke genvalg, og SƟg havde ombestemt sig, så han 
ville ikke genvælges. De to nye er ChrisƟan Riis og Elna Thomsen. Da SƟg ikke ville alligevel mangler 
Klovborg et medlem. 

Bent Jensen blev valgt, da Elna kom i bestyrelsen skulle der findes en ny, det blev Sofie Hauch. 

Revisor suppleant Kjeld Thomsen blev valgt. 

Dato for næste generalforsamling. 13. november 2025. 

Eventuelt intet.  

Referent Elna Thomsen 


